
HERZIEN

LIJST VAN VRAGEN EN ANTWOORDEN
Vastgesteld ... 2010

De commissie voor de Rijksuitgaven en de vaste commissies voor
Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen, en Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, hebben over het rapport «Informatiehuishouding van
het Rijk» van de Algemene Rekenkamer (Kamerstuk 32 307, nrs. 1–2) de
navolgende vragen ter beantwoording aan de Algemene Rekenkamer
voorgelegd.

Deze vragen, alsmede de daarop bij brief van .... 2010 gegeven
antwoorden, zijn hieronder afgedrukt.

De voorzitter van de commissie voor de Rijksuitgaven,
Aptroot

De griffier van de commissie voor de Rijksuitgaven,
Groen
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1
Is door de Algemene Rekenkamer onderzoek gedaan naar de huidige
stand van zaken bij het project Wegwerken Achterstanden Archieven en
het programma Informatie op Orde? Wat waren hiervan de belangrijkste
uitkomsten?

2
Waarom kunnen de problemen in de informatiehuishouding juist nu een
structureel karakter krijgen?

3
Is de huidige verantwoordelijkheidsverdeling tussen de betrokken actoren
de beste manier om een ordentelijke informatiehuishouding te waarbor-
gen? Ziet u hierin mogelijkheden tot vereenvoudiging en daarmee ver-
sterking van de verantwoordelijkheidsverdeling?

4
Is het onderscheid in de verantwoordelijkheden van het ministerie van
BZK en OCW helder en logisch? Is het in de praktijk wenselijk om bedrijfs-
voering en archivering op deze wijze te scheiden?

5
Kan de Algemene Rekenkamer ook concrete voorbeelden geven van
geconstateerde knelpunten in de informatiehuishouding bij minder
gestructureerde bedrijfsprocessen?

6
Ziet u in de verbetering van de informatiehuishouding mogelijkheden om
kosten te besparen? Op welke termijn kunnen deze besparingen gereali-
seerd worden?

7
Vormen de efficiencymaatregelen van het programma Vernieuwing
Rijksdienst een mogelijke bedreiging voor de verdere verbetering van de
informatiehuishouding?

8
Beoordeelt de Algemene Rekenkamer de beleidsintensiveringen naar
aanleiding van het programma Modernisering Informatiehuishouding als
afdoende om de knelpunten op te lossen? Is de Algemene Rekenkamer
van plan deze intensiveringen te volgen en te evalueren?

9
Kan meer inzicht worden gegeven in de vervolgactiviteiten die de Alge-
mene Rekenkamer wil ondernemen om bij te dragen aan de informatie-
huishouding van de overheid?

10
Heeft de Algemene Rekenkamer op dit moment al suggesties ter aan-
vulling van de huidige initiatieven van het kabinet, zodat op termijn het
vraagstuk wel afdoende zal worden opgelost?
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